
У  ПОШУКАХ НОВИХ ШЛЯХІВ
18 грудня відбулося чергове засідання Громадської ради з розвитку м.Славутича, на якому активно 

обговорювалися концептуальні напрямки в реформуванні житлово-комунального господарства
Для забезпечення стабіль

ності цієї сфери міста, для більш 
повного задоволення потреб 
населення у житлово-комуналь- 
них послугах відповідної якості 
за доступними і економічно об
ґрунтованими тарифами в січні 
2003 року рішенням Славутиць- 
кої міської ради була прийнята 
Концепція реформування та 
розвитку житлово-комунально
го господарства Славутича.

За ці роки в місті пройшла де
монополізація житлово-кому- 
нального господарства, з’яви
лось конкурентне середовище і 
ринокжитлово-комунальних по

слуг, підвищилась зацікавленість 
жителів міста в утриманні житло
вого фонду, удосконалилась сис
тема фінансування житлово-кому- 
нального господарства, оплати за 
житло і комунальні послуги, впро
вадження ефективної тарифної 
політики тощо.

Саме про це йшлося на засі
данні Громадської ради. Але основ
на мета обговорення в колі соціаль
но активних славутчан, якими є 
члени Громадської ради, спрямо
вувалася на пошук нових шляхів 
удосконалення розвитку житлово- 
комунальної галузі. Це була жвава 
розмова, в якій брали участь не

тільки професіонали, а й романти
ки, які будували майбутню модель 
наступного реформування.

До дискусії долучилися Юрій 
Острянін, Володимир Печерський, 
Юрій Єгоренко, Юрій Фомічов, 
Валентин Купний, Олександр Теп- 
лов, Сергій Шаршун, Володимир 
Щербина, В’ячеслав П ятковг 
Олександр Жемчужников, Воло
димир Демиденко, Віктор івашко, 
інші члени Громадської ради.

Було висловлено чимало ду
мок, пропозицій та зауважень 
для нових стратегічних кроків. 
Безумовно, вони будуть аналі
зуватися, зважуватись і стануть

новим імпульсом в плану
ванні на майбутнє.

Голова Громадської ради 
Володимир Удовиченко подяку
вав членам Громадської ради 
за ділову атмосферу, за ак
тивність славутчан, які понад 
три години вели пошук нового, 
ще незвіданого в життєдіяль
ності міста, подякував за те, що 
ми можемо зібратися за робо
чим столом і обговорити складні 
проблеми, і за те, що в нас є 
шанс покращити цей напрямок, 
важливий для громади.
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